
TYY 2025 
Puolivuotiskertomus  

   Sivu 1/27 
 

 
     

 1 

TYYn puolivuotiskertomus 2025  2 

1. Johdanto  3 

Puolivuotiskertomus koostuu kahdesta osasta: 4 

toimintasuunnitelmaprojekteista ja sektoreiden puolivuotiskatsauksista. 5 

Toimintasuunnitelmaprojekteja käsittelevä osa sisältää toimenpiteet, joilla 6 

projekteja on toteutettu sekä arvion tavoitetilan toteutumisesta. 7 

Sektoreiden puolivuotiskatsaus käsittelee sektorien toimintasuunnitelman 8 

ulkopuolista toimintaa. 9 

 10 

2. Toimintasuunnitelmaprojektit 11 

2.1. Moniääninen, hyvinvoiva yhteisö ja ympäristö  12 

2.1.1. Opiskelija-asumisen tulevaisuus 13 

Toteutetut toimenpiteet 14 

Kevään aikana käytiin lukuisia taustakeskusteluita opiskelija-asumiseen, 15 

sekä kotimaisiin että kansainvälisiin opiskelijoihin liittyen. Projektin 16 

alkuperäisen tavoitteen mukaisesti kokoamme toimijoita yhteen 17 

syyslukukauden aikana, kun kuntavaalit ovat jääneet taakse ja uudet 18 

valtuustot ovat saaneet toimikautensa käyntiin. 19 

Tavoitetilan saavuttaminen 20 

Sosiaalipoliittinen sektori on käynyt keskustelua opiskelijoiden 21 

asumistilanteesta useissa eri työryhmissä ja tapaamisissa. Keskustelua on 22 

käyty muun muassa TYSin ja TYSin asukastoimikuntien neuvottelukunnan 23 

kanssa. Sosiaalipolitiikasta vastaava hallituslainen oli mukana kirjoittamassa 24 

kv-sektorilta ulos tullutta kannanottoa kansainvälisten opiskelijoiden 25 

toimeentulotilanteesta.  26 
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2.1.2. Opiskelijoiden kasvava velkaantuminen  28 

Toteutetut toimenpiteet 29 

Kysely toteutetaan syksyllä lokakuussa, kun asumislisäjärjestelmä on otettu 30 

käyttöön, jolloin sen vaikutuksia nostetun opintolainan määrään on 31 

mahdollista arvioida. 32 

Tavoitetilan saavuttaminen 33 

Sosiaalipoliittinen sektori on seurannut aktiivisesti opiskelijoiden 34 

opintolainatilanteen kehitystä ja tiedottanut tukimuutoksista asumislisään 35 

siirtymisen suhteen.  36 

 37 

2.1.3. Ympäristöohjelman mukaiset perinnetapahtumat 38 

Toteutetut toimenpiteet 39 

Tapahtumia Suunnitellessa otettiin huomioon ympäristö niin kaupunki- ja 40 

kunta- kuin yhteiskunta- ja maailmatasolla. Otettiin muistiinpanoja 41 

ympäristösuunnitelmaa varten. 42 

Tavoitetilan saavuttaminen 43 

Tarkistettiin aiempien vuosien tapahtumajulkaisuja. Tutkittiin aiempien 44 

toimijoiden testamentteja sekä arvioitiin omaa onnistumista niiden 45 

perusteella. Uusia tapahtumia järjestettiin näiden pohjalta. 46 

 47 

2.1.4.  Yhdenvertaisuusoppaan päivittäminen 48 

Toteutetut toimenpiteet 49 

Vanhaa yhdenvertaisuusopasta käytiin läpi uuden 50 

yhdenvertaisuusohjelman näkökulmasta. Opas päivitetään kesän aikana ja 51 

otetaan käyttöön lukuvuoden alussa. 52 

 53 



TYY 2025 
Puolivuotiskertomus  

   Sivu 3/27 
 

 
     

 54 

Tavoitetilan saavuttaminen 55 

Yhdenvertaisuusoppaan päivittämisessä kuultiin opiskelijoita 26.2. pidetyssä 56 

soponeuvostossa ja uudelleen 1.4. pidetyssä soponeuvostossa.  57 

 58 

2.2. Ylioppilaskunta oma-aloitteisena yhteiskunnan kulmakivenä 59 

2.2.1.  Edunvalvonta ylioppilaskunnan ytimessä 60 

Toteutetut toimenpiteet 61 

Kevään aikana perustettiin avoin Telegram-ryhmä koulutuspoliittista 62 

keskustelua ja tiedotusta varten. Ryhmään luotiin erillisiä kanavia 63 

kokonaisuuden selkeyttämiseksi. Ryhmästä tiedotettiin järjestöjen 64 

koulutuspoliittisille vastaaville. 65 

Opiskelijaedustajille ja tiedekuntakohtaisille halloped-koordinaattoreille 66 

järjestettiin tapaaminen kevään aikana ja opiskelijaedustajille tarkoitetun 67 

perehdytyspaketin suunnittelu on aloitettu. 68 

Neuvottelut yliopiston kanssa tilojen käyttöön liittyvistä rajoituksista 69 

käynnistettiin. 70 

Oikeusapujaostosta sekä muista jäsenistölle tarkoitetuista palveluista 71 

viestintää on lisätty. 72 

Tavoitetilan saavuttaminen 73 

Kevään toimenpiteet edistivät koulutuspoliittisen vaikuttamistyön 74 

näkyvyyttä ja saavutettavuutta. Kevään avoimet opiskelijaedustajapaikat 75 

saatiin täytettyä. Telegram-ryhmän perustaminen ja siellä käyty keskustelu 76 

helpottivat tiedotusta TYYn toimijoiden ja järjestöjen koulutuspoliittisten 77 

vastaavien kesken. Opiskelijaedustajien tapaamiset lisäsivät yhteistyötä ja 78 

tiedonkulkua. Viestinnän kehittäminen jäsenpalveluista lisäsi tietoisuutta  79 
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tarjolla olevista palveluista. Keskustelu tilojen käyttörajoituksiin liittyen piti 81 

esillä opiskelijoiden toivetta laajemmista käyttömahdollisuuksista. Asiat 82 

etenivät suunnitellussa aikataulussa. 83 

 84 

2.2.2. Yhteiskunnallisesti aktiiviset opiskelijat 85 

Toteutetut toimenpiteet 86 

Alkuvuonna tunnistettiin keskeisimmäksi vaalitavoitteeksi opiskelijoiden 87 

äänestysaktiivisuuden kasvattaminen kevään kaksoisvaaleissa. Tätä varten 88 

suunniteltiin tiedotuskampanja opiskelijoille tärkeistä vaaliteemoista. 89 

Vaaliteemat koottiin TYYn nettisivuille ja niistä viestittiin Instagram-90 

julkaisuilla helmi-maaliskuissa. Viestintää tehtiin myös julkaisemalla 91 

kannanotto Turun sanomissa. Vaaliteemat koottiin dokumenttiin ja ne 92 

välitettiin myös Turun valtuustopuolueille.  93 

Turussa vaalitapahtuma järjestettiin 2.4. yhdessä P-klubin ja HUMAKO:n 94 

kanssa. Vaalitapahtuma koostui vaalipaneelista Publicumilla, jota edelsi 95 

vaalitori Educariumilla.  96 

Rauman ja Porin vaalitapahtumia koordinoitiin Opekkaan ja Pointerin 97 

kanssa. TYY sitoutui lisäksi rahoittamaan Satakunnassa järjestettäviä 98 

vaalitapahtumia. Porissa järjestettiin vaalipaneeli 1.4. Raumalla järjestettiin 99 

pubivisa ehdokkaiden kanssa ja vaalipaneeli 1.4., sekä vaalikahvit ja -pullat 100 

2.4. sekä 7.4. 101 

Tavoitetilan saavuttaminen 102 

TYYn ensisijainen tavoite vaaleissa oli saada opiskelijoiden 103 

äänestysaktiivisuutta kasvatettua. Tämän mittaaminen on vaikeaa, mutta 104 

esimerkiksi YO-kylän suurimmaksi osaksi kattavalla Nummen 105 

äänestysalueella äänestysaktiivisuus nousi 0,6 prosenttia (53,7 % → 54,3 %).  106 
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Tulevilla kausilla äänestysaktiivisuutta on pyrittävä kasvattamaan edelleen 108 

määrätietoisesti. 109 

Toissijaisena tavoitteena oli viestiä vaaliteemoista päättäjille. TYYn 110 

vaaliteemat lähetettiin puolueille kampanja-aikaan ja 111 

pormesterineuvotteluiden aikana. Tavoite olisi toisaalta voitu saavuttaa 112 

paremmin järjestämällä esimerkiksi tapaamisia valtuustoryhmien kanssa 113 

kevään aikana.  114 

Vaalitapahtumat onnistuivat pääpiirteissään. Turussa vaalitori ja -paneeli 115 

saavuttivat runsaan yleisön. Koordinointia Porin ja Rauman kanssa on 116 

kuitenkin kehitettävä: TYYllä on mahdollisuus ottaa suurempi rooli edelleen 117 

Porin ja Rauman opiskelijoiden edunvalvonnassa. Kuntapoliittinen sektori 118 

on perinteisesti ollut turkukeskeinen sektori, mutta on resurssikysymys, 119 

halutaanko edunvalvontaa ulottaa enemmän myös Rauman ja Porin 120 

suuntaan. 121 

 122 

2.2.3. Ylioppilaskunta elinkeinoelämän lähellä 123 

Toteutetut toimenpiteet 124 

Yrityssuhdesektoria on määrätietoisesti kehitetty vuoden 2025 aikana. 125 

Sopimusneuvotteluissa lähtökohdaksi on otettu sopimusten 126 

kaksivuotistaminen. Korotuksia on tehty maltillisesti.  127 

Uusia yritysyhteistyökumppaneita on lähestytty pitkin alkuvuotta, 128 

painottaen yhteydenotot tammi-helmikuihin. Yrityssuhdesektori on lisäksi 129 

kiittänyt kumppaniyrityksiä hyvästä yhteistyöstä digitaalisella kiitoskortilla.  130 

 131 

 132 

 133 
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Tavoitetilan saavuttaminen 135 

Projekti on loppusuoralla. TYYn toimintasuunnitelmassa ja 136 

tavoiteohjelmassa 2025-2027 linjataan vuoden 2025 tavoitteeksi hankkia 137 

ylioppilaskunnalle vähintään kaksi uutta pääyhteistyökumppania. 7.6.2025 138 

mennessä sopimussuhteet on solmittu jo Turun filharmonisen orkesterin, 139 

Kesärauha-festivaalia järjestävän Sunborn Events Oy:n sekä Turun 140 

kaupunginteatterin kanssa. Nämä ovat uusia ylioppilaskunnan 141 

yhteistyökumppaneita. 142 

 143 

2.2.4.  Aktiivista opiskelijaedustustoimintaa EC2U-allianssissa  144 

Toteutetut toimenpiteet 145 

Foorumin suunnittelu käynnistettiin vuoden 2025 alussa yhdessä allianssin 146 

paikalliskoordinaattoreiden kanssa. TYY ja EC2U-koordinaattorit tapasivat 147 

6.3.2025 keskustellakseen vuoden 2026 foorumin sisällöstä ja työnjaosta. 148 

 149 

Foorumin suunnittelutoimikunta on perustettu ja toimikunnan 150 

ensimmäinen tapaaminen on 5.6.2025. Suunnitellaan yhteistyötä ESN Uni 151 

Turku sektion kanssa. 152 

 153 

Tavoitetilan saavuttaminen 154 

Kansainvälinen sektori on aloittanut foorumin suunnittelun omalta osaltaan 155 

vuoden alussa. EC2U-allianssin opiskelijaneuvosto on edelleen keskeinen 156 

toimija allianssissa ja TYYn näkemykset kuuluvat sen kautta. 157 

 158 

2.3. Ainutlaatuinen yhteisö 159 

2.3.1. Opiskelijat tavoittava sekä yhteen tuova opiskelijakulttuuri  160 

 161 

Toteutetut toimenpiteet 162 



TYY 2025 
Puolivuotiskertomus  

   Sivu 7/27 
 

 
     

 163 

Järjestettiin Turun yliopiston ylioppilaskunnan ja Turun 164 

kauppakorkeakoulun yhdistymisen 15. vuosipäivän kunniaksi ravintola 165 

Montussa tapahtuma. Jokainen TYYn jäsen sekä alumni kutsuttiin 166 

tapahtumaan. 167 

 168 

Tavoitetilan saavuttaminen 169 

Suunniteltiin yhteydenottoa muihin Turun korkeakouluyhteisöihin syksylle. 170 

 171 

2.3.2. Koko yhteisön tavoittavat TYYn palvelut 172 

Toteutetut toimenpiteet 173 

Kevään aikana lisättiin tiedotusta TYYn palveluista kaikilla kampuksilla. 174 

Viestintä toteutettiin sähköpostin, Instagramin sekä WhatsApp- ja 175 

Telegram-ryhmien kautta ja kampuksilla digitaalisten ilmoitustaulujen 176 

näytöillä. Niitä tuotiin korostetusti esille myös TYYn järjestöaktiiveille 177 

suunnatuissa koulutuksissa ja muissa tilaisuuksissa. 178 

Toimiston kiireisen arjen suunnittelussa pyrittiin huomioimaan hallituksen 179 

Satakunta-vastaavan mahdollisuus tiiviiseen yhteydenpitoon ja säännöllisiin 180 

vierailuihin Porin ja Rauman kampuksilla. TYYn hallituksen vuosittaiseen 181 

toimintaan suunniteltiin säännöllisiä aikoja, jolloin myös muu hallitus 182 

vierailee Porissa ja Raumalla esimerkiksi tietyissä tapahtumissa perinteen 183 

luomiseksi. 184 

Uuden Satakunnan opiskelijakoordinaattorin roolin vakiinnuttamista osaksi 185 

kampuskaupunkien opiskelijoiden välistä yhteistyötä ja toimiston arkea 186 

edistettiin. 187 

Porin ja Rauman kampuksilla kartoitettiin olemassa olevia 188 

palvelukonsepteja ja tarkasteltiin niiden yhdenvertaisuutta verrattuna 189 

Turun kampuksen palveluihin. Keskustelua käytiin siitä, millaisia palveluita 190 

Satakunnan kampuskaupunkien opiskelijat kaipaavat. 191 
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Tavoitetilan saavuttaminen 193 

Tavoitetilan saavuttaminen edellyttää vielä jatkotoimenpiteitä. Vaikka työtä 194 

Satakunnan kampusten palveluiden ja näkyvyyden kehittämiseksi on 195 

käynnistetty, suurin osa suunnitelluista toimenpiteistä on vielä 196 

alkuvaiheessa. 197 

Projektin edistyminen vaatii jatkossa selkeämpiä rakenteita, konkreettisia 198 

aikatauluja ja resursointia, jotta yhdenvertaiset ja saavutettavat palvelut 199 

voidaan tarjota kaikilla kampuksilla. 200 

 201 

2.3.3. Osaava yhteisö 202 

Toteutetut toimenpiteet 203 

Kevätlukukauden aikana sovittiin TYYn toimiston kesken yhtenäiset 204 

käytännöt viestintäkanavien käytölle. TYYssä laajennettiin Telegram -205 

sovelluksen käyttöä viestintäalustana sähköpostitiedotuksen rinnalla. 206 

Sovellukseen luotiin tarvittaville sektoreille keskusteluryhmät TYYn 207 

hallituksen ja jäsenjärjestöjen väliseen viestintään. Tarvittaessa tehtiin 208 

sektorien Telegram-keskusteluissa erilliset alustat viestittelylle ja 209 

tiedotettaville asioille. 210 

 211 

Koulutusten kehitykseen otettiin huomioon kirjava järjestökenttä, jossa on 212 

mukana niin harraste- kuin ainejärjestöjä. Neuvostojen ja foorumien jälkeen 213 

sektoreilla kerättiin palautekyselyssä jäsenten toiveita ja kehitysehdotuksia. 214 

 215 

TYYn koulutuksien Moodle -sivuston ylläpitoa jatkettiin, jotta jäsenjärjestöt 216 

voivat käydä katsomassa neuvostojen ja foorumien dioja koulutusten 217 

jälkeen. TYYn käyttämistä viestintäkanavista tiedotettiin jäsenjärjestöjä 218 

koulutusten ohessa sekä sähköpostitse. 219 

 220 
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2.3.4. Siivet 222 

Toteutetut toimenpiteet 223 

Kevään 2025 aikana kauden 24-25 Siipien toiminta on jatkunut 224 

toimintasuunnitelman ja vuosikellon pohjalta. Hallituksesta jäsenet 225 

Partanen ja Aho ovat toimineet Siipien kanssa yhteistyössä. Siipien 226 

toimintaa on nostettu viestinnässä niin Siipien omassa Instagramissa kuin 227 

TYYn Instagramin puolella. Loppukeväästä Siiviltä kerättiin palautetta 228 

kuluneesta kaudesta ja sitä on päätetty hyödyntää Siipien seuraavan 229 

kauden suunnittelussa sekä yleistoiminnan kehittämisessä. 230 

 231 

Tavoitetilan saavuttaminen 232 

Tavoitetilan saavuttaminen edellyttää vielä jatkotoimenpiteitä. Siipien 233 

toimintaa ja näkyvyyttä TYYssä on suunniteltu kehitettävän syksyllä, kun 234 

kauden 25-26 Siivet aloittavat toimintansa.  235 

 236 

2.3.5. Kirjava järjestökenttä 237 

Toteutetut toimenpiteet 238 

Kevään aikana TYYn Instagramissa tuotiin entistä vahvemmin esille 239 

opiskelijoiden kirjavaa järjestötoimintaa TYY Järjestöseikkailu -240 

reelsvideosarjan avulla. 241 

Viestintä- ja järjestösektori suunnittelivat kampanjan yhteistyössä ja sopivat 242 

siihen liittyvästä työnjaosta. Kampanjalle luotiin tunnistettava visuaalinen 243 

ilme ja nimi, joka teki sisällöstä yhtenäistä ja tunnistettavaa. 244 

Kampanja esiteltiin TYYn järjestöille neuvostoissa ja mahdollisuudesta ottaa 245 

osaa siihen tiedotettiin näiden lisäksi myös järjestötoimijoiden 246 

sähköpostilistalla. 247 

Kampanjaan osallistumisesta kiinnostuneet järjestöt saattoivat ilmoittautua 248 

erillisellä kyselyllä. Järjestöille annettiin mahdollisuus ehdottaa, millaista  249 
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sisältöä he haluaisivat itse tuottaa. Kampanja herätti järjestöissä 251 

kiinnostusta ja hakemuksia tuli enemmän kuin tarpeeksi. Mukaan otetut 252 

järjestöt valikoitiin kyselyssä kiinnostuksensa ilmoittaneista huomioiden 253 

järjestöjen moninaisuuden edustus sekä järjestöesittelyjä pitävien 254 

järjestöjen toiveet. 255 

Tavoitetilan saavuttaminen 256 

Kampanja lisäsi järjestöjen näkyvyyttä TYYn viestintäkanavilla ja teki 257 

järjestötoimintaa tunnetummaksi TYYn sisällä ja ulkopuolella. 258 

Yhdenvertaisuus ja tasapuolisuus huomioitiin järjestöjen valinnassa 259 

kampanjaan. Järjestöjen moninaisuus ja toiveet otettiin huomioon 260 

kampanjan suunnittelussa ja toteutuksessa. Kampanja vahvisti järjestöjen 261 

roolia osana ylioppilaskuntaa ja edisti yhteisöllisyyttä. 262 

 263 

3. Sektoreiden puolivuotiskatsaukset  264 

3.1. Johto  265 

Vuonna 2025 pääsektorilla toimii hallituksen puheenjohtaja Josefina 266 

Tuomala, hallituksen varapuheenjohtaja Roosa Partanen sekä 267 

ylioppilaskunnan pääsihteeri Janika Takatalo. Takatalon ollessa 268 

vanhempainvapaalla pääsihteerin sijaisena toimi Iiris Taubert tammi-269 

maaliskuun ajan. 270 

3.1.1. Organisaation sisäinen toiminta ja sen kehittäminen 271 

Ylioppilaskunnan hallitus päätti järjestäytymiskokouksessaan jakaa 272 

vastuualueensa seuraavasti: 273 

• Josefina Tuomala: puheenjohtaja 274 

• Roosa Partanen: varapuheenjohtaja, vapaaehtoiset, kehitysyhteistyö, 275 

viestintä 276 
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• Aada Aho: sosiaalipolitiikka, kansainvälisyys, ympäristö, 277 

yhdenvertaisuus 278 

• Emil Jacobsson: kuntapolitiikka, viestintä, yritysyhteistyö 279 

• Hannu Kallio: koulutuspolitiikka, järjestöt, avustustoimikunta, 280 

työelämä 281 

• Victoria Luovikari: satakunta, koulutuspolitiikka, viestintä 282 

• Iiro Myllymäki: opiskelijakulttuuri, järjestöt, tuutorointi 283 

• Anton Pohjola: kansainvälisyys, kuntapolitiikka, yritysyhteistyö 284 

Hallituksen perehdytykset organisoitiin joulu- ja tammikuun aikana. 285 

Perinteinen asiantuntijoiden ja hallituksen aloitusmökkeily järjestettiin 14.-286 

15.01.2025 Kunstenniemessä. Mökkeilyn agendalla oli sopia yhteisiä 287 

pelisääntöjä työskentelylle, käydä läpi kevään aikataulu, työstää 288 

toimintasuunnitelman toteuttamissuunnitelmaa ja löytää tehokkaita 289 

vaikuttamiskeinoja keväälle. Tavoitteissa onnistuttiin ja mökkeily oli 290 

onnistunut kokonaisuus.  291 

Toimintasuunnitelman toteuttamissuunnitelma (tosun tosu) valmistui 292 

alkukevään aikana ja suunnitelma esiteltiin edustajistolle helmikuun 293 

kokouksessa.  294 

Huhtikuussa järjestettiin koko toimistolle kvartaalitarkastelu, jossa kerrattiin 295 

toimiston pelisääntöjä, suunniteltiin loppukevättä ja ohjeistettiin 296 

puolivuotiskertomuksen kirjoittamisesta. Kesäkuussa järjestettiin koko 297 

toimiston yhteinen puolivälitarkastelu, jossa tarkasteltiin strategian 298 

jalkauttamisen ja toimintasuunnitelman projektien tilannetta, syksyn 299 

aikatauluja ja vielä keväällä valmisteltavia asioita.  300 

Hallitukselle järjestettiin kevään aikana kahdet kehityskeskustelut, joissa 301 

tarkasteltiin hallituslaisten vastuita, ylioppilaskunnan toimintaa ja 302 

tavoitteiden asettamista. Työhyvinvointia seurattiin työhyvinvointikyselyllä, 303 

jonka tulokset käytiin läpi loppukeväästä. Hallituksen työtä tukemaan  304 

 305 
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käynnistettiin uudelleen mentorointiohjelma yhteistyössä ylioppilaskunnan 307 

alumnien kanssa. 308 

  309 

3.1.2. Edustajiston toiminta 310 

Edustajisto piti järjestäytymiskokouksensa marraskuussa 2024 ja kokoontui 311 

kevään 2025 aikana neljä kertaa: tammikuussa, helmikuussa, maaliskuussa 312 

ja toukokuussa. Sääntömääräisten asioiden lisäksi edustajisto on päivittänyt 313 

yhdenvertaisuusohjelman, merkinnyt tiedoksi Turun ylioppilaslehden 314 

säästötoimenpiteet sekä hyväksynyt lisätalousarvion. Kokouksia ennen 315 

pidettiin iltakouluja ja kokousten jälkeen edustajiston jäsenillä oli 316 

mahdollisuus kokoontua jatkoille Proffan kellarin kabinettiin. 317 

 318 

3.2. Koulutuspolitiikka 319 

3.2.1. Koulutuspoliittiset vastaavat ja hallinnon opiskelijaedustajat 320 

Keväällä järjestettiin kaksi järjestöjen koulutuspoliittisten vastaavien 321 

neuvostoa. Helmikuun neuvostossa vieraili yliopiston ohjauksen 322 

kehittämisasiantuntija Susanna Ahteensuu, joka esitteli valmisteilla olevaa 323 

uutta ohjauksen kehittämisen toimenpidesuunnitelmaan vuosille 2025-324 

2028, ohjauksen eettisiä periaatteita yliopistossa, sekä ohjeistusta opintojen 325 

ohjauksesta ja opintojen etenemisen seurannan mallista. Tapaamisen 326 

myötä myös otettiin käyttöön verkkolomake, jonka kautta kerätään tietoa 327 

siitä, jos jossakin tiedekunnassa on mahdollisesti toistuvaa ongelmaa sen 328 

suhteen, että opintosuoritusten arviointi viivästyy yli kolmen viikon. 329 

Huhtikuun neuvostossa keskityttiin erityisesti yliopiston talouden 330 

tasapainottamisohjelman sekä tilasuunnitelmien muuttuneeseen 331 

tilanteeseen. Neuvostossa keskusteltiin myös muun muassa vilppiin ja 332 

tekoälyyn liittyvistä kysymyksistä sekä  333 
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opiskelijapalautteen keräämisen keinoista. Molemmissa neuvostoissa myös 335 

muistutettiin äänestämisestä kunta- ja aluevaaleissa. 336 

Yliopiston hallituksen opiskelijajäsenten kanssa kokoonnuttiin säännöllisesti 337 

hallituksen kokouksia edeltävinä tiistai-iltoina. Tapaamisissa käytiin läpi 338 

tulevan kokouksen asialista sekä keskusteltiin muista yliopiston 339 

ajankohtaisista asioista. 340 

Kevään täydennyshauissa valittiin jäseniä humanistisen tiedekunnan, 341 

lääketieteellisen tiedekunnan ja yhteiskuntatieteellisen tiedekunnan 342 

johtokuntiin, sekä Sote-akatemian ohjausryhmään ja yliopiston kirjaston 343 

kasvatus- ja yhteiskuntatieteiden neuvottelukuntaan. Lisäksi kieli- ja 344 

viestintäopintojen keskuksen johtokuntaan valittiin opiskelijaedustajat 345 

uudelle 31.12.2027 päättyvälle kaudelle. 346 

Kaikille hallopedeille ja tiedekuntien halloped-koordinaattoreille järjestettiin 347 

kevätlukukauden kiitosilta TYYn saunalla 15.4. 348 

 349 

3.2.2. Työryhmät ja tapaamiset 350 

Koulutuspoliittisen sektorin jäsenet ovat osallistuneet kevään aikana 351 

seuraavien yliopiston työryhmien kokouksiin: 352 

• Koulutusneuvosto 353 

• Opintohallinnon ohjausryhmä 354 

• Digiohjausryhmä 355 

• Hyvä akateeminen johtajuus tulevaisuuden yliopistossa -ohjausryhmä 356 

• Ohjauksen kehittämisryhmä 357 

Kevään aikana vierailtiin jokaisessa kahdeksassa tiedekunnassa osana 358 

koulutuksen alueen vararehtori Tapio Salakosken viisivuotiskauden alun 359 

tiedekuntakierrosta. Tiedekuntakierroksen keskustelujen pääteemoina  360 
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olivat opiskelijarekrytointi ja opetuksen järjestäminen, mahdollisuus 362 

sisällyttää muiden tiedekuntien opetusta tutkintoihin sekä tarjota opetusta 363 

muiden tiedekuntien opiskelijoille, jatkuva oppiminen, kansainväliset 364 

tutkinto-ohjelmat, sekä tekoälyn käyttö opetuksessa ja opinnoissa. Tekoälyn 365 

ja opintovilpin suhteesta keskusteltiin opintohallinnon kanssa eri 366 

yhteyksissä koko kevätlukukauden ajan. 367 

Uuden koulutusneuvoston järjestäytymiskokous oli tammikuussa. Samassa 368 

kokouksessa käsiteltiin koulutusneuvoston lausunto tiedekuntien 369 

nimeämisesityksistä vanhemman yliopistolehtorin/vanhemman kliinisen 370 

opettajan tehtävien osalta. Maaliskuun kokouksessa käsiteltiin vuoden 371 

opettajan ja ohjaajan haun prosessi sekä esitys uudeksi kansainväliseksi 372 

kandidaatin tutkinto-ohjelmaksi. Toukokuussa jatkettiin kv-kandiohjelmiin 373 

liittyvää valmistelua sekä käsiteltiin yliopiston kansainvälisyysohjelman 374 

päivittämistä koulutuksen alueen osalta ja esitystä kansainvälisten tutkinto-375 

opiskelijoiden apurapapolitiikaksi tutkintojen täyskatteellisuusaikana. 376 

Lisäksi toukokuussa keskusteltiin yliopiston Kestävä kehitys koulutuksessa -377 

työryhmän ajankohtaisista asioista.   378 

SYL:n koulutuspoliittisen sektorin tapaaminen järjestettiin Helsingissä 22.5.-379 

23.5. Ajankohtaisasioina käsiteltiin huhtikuussa päättyneen hallituksen 380 

kehysriihen päätöksiä, Koulutusvisio 2040:n valmistelun alkua, sekä 381 

korkeakoulujen auditoinnin muutoksia. Koulutusvisioon liittyen kuultiin 382 

alustukset OKM:n edustajilta sekä Korkeakouluvision valmistelua 383 

tarkastelleelta tutkijalta. Torstain ohjelmaan sisältyi myös vierailu OAJ:lla ja 384 

perjantain ohjelmaan vierailu eduskunnassa kansanedustaja Pia Hiltusen 385 

vieraana. 386 

Yliopiston Kandipalautteen tuloksia käsiteltiin alustavasti 16.4. järjestetyssä 387 

webinaarissa ja Ekavuosi -kyselyn tuloksia 21.5. järjestetyssä webinaarissa. 388 

Lisäksi Opiskelun ja koulutuksen tutkimussäätiö Otus julkaisi keväällä  389 
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tutkimuksen Kandipalaute- ja uraseurantakyselyt yliopistoissa 2021-2023, 391 

jonka tuloksia esiteltiin 15.4. järjestetyssä webinaarissa. 392 

Maakunnan yhteistyöryhmän (MYR) järjestöjaosto jatkoi omalta osaltaan 393 

valmistelua maakuntastrategian päivittämiseksi ja vuosille 2026-2029 394 

ajoittuvan maakuntaohjelman luomiseksi. TYY edustaa jaostossa 395 

maakunnan nuoriso- ja opiskelijajärjestöjä. 396 

 397 

3.1.3 Lausunnot ja kannanotot 398 

Ylioppilaskunnat: Yliopistoyhteisö rintamaksi avoimen yliopiston tutkintoja 399 

vastaan! 400 

Toukokuussa osallistuttiin 12 muun ylioppilaskunnan kanssa yhteiseen 401 

kannanottoon liittyen hallituksen puoliväliriihessä esiteltyyn ajatukseen 402 

avoimen yliopiston tutkinnonanto-oikeudesta. Kannanotossa kiinnitetään 403 

huomio muun muassa siihen, että avoimen yliopiston tutkinnonanto-404 

oikeus rikkoisi maksuttoman koulutuksen periaatetta, joka on yksi 405 

suomalaisen yhteiskunnan ja suomalaisten yhdenvertaisuuden 406 

tukipilareista. Uudistukseen liittyy myös useita opiskelijan asemaan liittyviä 407 

ongelmia esimerkiksi opintososiaalisten etuuksien sekä opiskelijoiden 408 

edustuksen kannalta. Edelleen kannanotossa painotetaan, että vaikka 409 

yliopistojen taloudellinen tilanne olisi haastava, ”maksuton koulutus on 410 

kuitenkin keskeinen perusarvo, josta ei ole varaa edes säästöpaineissa 411 

luopua.” 412 

 413 

3.3.  Sosiaalipolitiikka 414 

Järjestettiin kaksi soponeuvostoa järjestön sosiaalipoliittisille-, hyvinvointi- ja 415 

yhdenvertaisuusvastaaville. Neuvostojen teemoina olivat helmikuussa 416 

kuntavaalit, järjestöjen kuulumiset sekä TYYn ajankohtaiset. Huhtikuun  417 
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neuvostossa yliopiston hyvinvointisuunnittelija ja tasa-arvovaltuutettu Anu 419 

Mäkelä piti osuuden palautumisesta, jonka lisäksi puhuttiin opiskelijoiden 420 

mielenterveysviikosta ja ajankohtaisista teemoista. 421 

Kevään isoja teemoja olivat opiskelijoiden köyhyys ja asumislisään 422 

siirtymisen odotettavissa olevat vaikutukset taloudellisen tilanteen lisäksi 423 

mielenterveyteen ja asumiseen. Maaliskuussa koulutettiin uusia Mielen 424 

päällä -tukiopiskelijoita Mielenterveyden ensiapu – haavoittuva mieli – tue ja 425 

tunnista -kurssilla. 426 

Opiskelijoiden mielenterveysviikko järjestettiin 7.-11.4. yhteistyössä Mielen 427 

päällä -toiminnan kanssa. Osallistuttiin sekä viikon tapahtumiin, niiden 428 

suunnitteluun ja koordinointiin. Viikko alkoi hyvinvointitorilla, johon 429 

kerättiin joukko paikallisia kolmannen sektorin järjestöjä, jotka tarjoavat 430 

tukipalveluita opiskelijoille. Tiistaina TYY ja järjestöt pitivät 431 

hyvinvointivartteja ympäri kampusta, joihin osallistumalla opiskelija pystyi 432 

ottamaan hengähdystauon arkeensa. Keskiviikkona kampanja jalkautui 433 

Rauman kampukselle. Torstaina järjestettiin retki Kuusiston piispanlinnan 434 

raunioille ja mukana oli opas. Viikko onnistui, sillä osallistujia riitti hienosti 435 

jokaiseen tapahtumaan. 436 

 437 

3.3.1. Tapaamiset ja työryhmät 438 

Osallistuttiin huhtikuussa SYL:n sopopäiville Helsingissä. Lisäksi kevättä 439 

rytmittivät SYL:n viikottaiset infotilaisuudet sosiaalipoliittisella sektorilla, 440 

joissa mm. käsiteltiin opiskelijoiden tukia sekä YTHS:n strategian 441 

päivittämistä. 442 

 443 

Tavattiin Turun ylioppilaskyläsäätiötä (TYS) sekä Turun yliopiston 444 

hyvinvointipalveluita alkuvudesta. Kevätlukukaudella tavattiin ruoka-avun 445 

erilaisia muotojoa tarjoavia paikallisia diakoneja, yliopistopappeja sekä  446 
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SPR:ä. Turun ja Kaarinan seurakunnat olivat muokkaamassa toimintaansa 448 

ja suunnittelemassa toimintakeskuksia, joiden yhteyteen liittyvistä 449 

opiskelijoille sopivista palveluista keskusteltiin tiiviisti. 450 

 451 

Sosiaalipoliittisen sektorin jäsenet ovat käyneet seuraavissa työryhmissä: 452 

• CampusSportin johtokunta 453 

• Kriisitilanteiden henkisen tuen ryhmä 454 

• Opintoneuvojien ohjausryhmä (ONO) 455 

• Opiskeluympäristön terveellisyys ja tarkastus -selvityksen 456 

tarkasteluryhmä (OPY) 457 

• Saavutettavuustyöryhmä 458 

• YTHS:n läntisen alueen johtokunta 459 

• YTHS:n terveystyöryhmä 460 

 461 

3.4.  Kansainväliset asiat 462 

3.4.1.  Orientaatiot 463 

Keväällä saapuville vaihto-opiskelijoille järjestettiin orientaatio tammikuun 464 

alussa. Kansainvälisten asioiden asiantuntija esitteli TYYn toimintaa vaihto-465 

opiskelijoille. Syksyn orientaation suunnitelmat kaikille kansainvälisille 466 

opiskelijoille ovat valmiit. 467 

 468 

3.4.2.  International Council -tapaamiset 469 

Kevään aikana on järjestetty kaksi International-council tapaamista. 470 

Ensimmäinen tapaaminen järjestettiin 1.2. ja sen aiheena oli perehtyminen 471 

kansainvälisyyteen Turun yliopistossa ja järjestötoiminnassa. Toinen 472 

tapaaminen pidettiin 27.2. ja sen aiheena oli kansainvälisten opiskelijoiden 473 

integraatio ja kaksikielisyys. 474 

 475 

3.4.3. Tapaamiset ja työryhmät 476 
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Kansainvälisten asioiden sektori on osallistunut aktiivisesti erilaisiin 478 

työryhmiin ja tapaamisiin yliopistolla sekä EC2U-allianssissa. Sektorilta on 479 

osallistuttu SYLin järjestämiin infotilaisuuksiin, joita kevään aikana oli kerran 480 

kuukaudessa. Kansainvälisten asioiden sektori on edustanut myös 481 

Eurooppafoorumi Turussa- työryhmässä. Kansainvälisten asioiden 482 

asiantuntija on osallistunut lisäksi opetushallituksen ja korkeakoulujen 483 

järjestämille kansainvälisten asioiden kevätpäiville, Lounais-Suomen 484 

kansainvälisen osaamisen verkoston seminaaripäivään (Purje-hanke) sekä 485 

Turun korkeakoulujen terveystyöryhmän tapaamiseen. 486 

Kansainvälisen sektorin jäsenet ovat käyneet keväällä seuraavissa 487 

työryhmissä: 488 

• Kansainvälisten tutkinto-ohjelmien koordinaattorit 489 

• Liikkuvuustyöryhmä 490 

• Kansainvälisten tutkinto-ohjelmien kehittämisjaosto 491 

• Vieraskielisten ohjelmien apurahatoimikunta 492 

• Ec2U-student council 493 

• Ec2U execo 494 

• UTU Talent Boost 495 

• Eurooppafoorumi Turussa 496 

 497 

3.4.4. Yhteistyö Kievin kanssa 498 

Kansainvälisten asioiden asiantuntija tapasi Kieviä 4.3. tutustumisen ja 499 

kuulumisten vaihdon merkeissä. 500 

 501 

3.4.5. EC2U 502 

TYYn kansainvälinen sektori on osallistunut aktiivisesti Ec2u-allianssin 503 

toimintaan. Kansainvälisistä asioista vastaava hallituksen jäsen on 504 

osallistunut allianssin opiskelijatoimikunnan toimintaan ja ottanut osaa 505 

opiskelijaviikon toimintaan. Lisäksi eurooppa-viikolla järjestetittiin ec2u pop 506 
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up yliopistolla yhdessä paikalliskoordinaattoreiden kanssa. 508 

 509 

3.4.6. Tuutorointi 510 

TYY järjesti englanninkielisen hybridikoulutuksen kansainvälisten 511 

ohjelmien tuutoreille. Koulutukseen pystyi osallistumaan joko läsnä tai 512 

katsomaan koulutuksen tallenteen TYYn Moodlesta itselle sopivana aikana. 513 

Lisäksi TYY kävi esittelemässä omaa toimintaansa 514 

sekä starttipakettivarastoa vaihto-opiskelijoiden tuutoreille. Suunniteltu 515 

myös yliopiston kanssa yhteistyössä ensi syksynä aloittavien kansainvälisten 516 

kandiopiskelijoiden tuutoroinnin tarpeita. 517 

 518 

3.4.7. Eurooppafoorumi Turussa 519 

Kevään aikana kansainvälinen sektori on edustanut Euroooppafoorumi 520 

Turussa -työryhmässä ja päättänyt osallistua Eurooppafoorumiin 2025 521 

tapahtumanjärjestäjänä yhdessä ÅAS:n kanssa. Kansainvälisen sektorin 522 

hallituslainen on tavannut aktiivisesti Eurooppafoorumin järjestäjien ja 523 

ÅAS:n kanssa ohjelman osalta ja suunnitellut tapahtumaosiotamme.  524 

 525 

3.4.8. Lausunnot ja kommentit 526 

Vuoden alussa TYY lausui sekä yliopistolle että lausuntopalveluun 527 

yliopistolakiin suunnitelluista muutoksista koskien kansainvälisiä 528 

opiskelijoita. Muutosten sisällöistä käytiin myös keskusteluja SYL:n johdolla 529 

lausuntojen valmisteluvaiheessa. 530 

 531 

3.5. Kuntapolitiikka 532 

Alkuvuonna tavattiin R40K-opiskelijakuntia agendana järjestää yhteinen 533 

vaalitapahtuma Turussa. Humanistisen ammattikorkeakoulun 534 

opiskelijakunta Humako lähti projektiin mukaan: Åbo Akademis Studentkår 535 

päätti järjestää oman tapahtuman. Yhteistyötä tehtiin myös Politiikan  536 
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tutkimuksen klubin P-klubin kanssa. Tapahtuman järjestämiselle luotiin 538 

myös oma keskustelualusta. 539 

Ryhmä 40 000 -yhteistyö on muutoin ollut vähäistä, ja sen kehittäminen 540 

syksyn tai tulevien vuosien aikana on mainittava kehityskohde. Haasteena 541 

on tiedon välittyminen, kun opiskelijakuntien hallitukset vaihtuvat 542 

vuosittain. Toiminta on lisäksi riippuvaista kulloistenkin vuosien hallituksien 543 

kiinnostuksesta toimintaa kohtaan. 544 

Alue- ja kuntavaalit leimasivat kuntapoliittisen sektorin vuotta 2025. 545 

Sektorilla on valmisteltu kooste TYYn vaaliteemoista, joka on välitetty 546 

puolueille. Näitä teemoja voi hyödyntää myös tulevina vuosina päivitettyinä. 547 

Vaalimarkkinointiin varattiin myös osuus TYYn sektorivaroista. Näitä varoja 548 

käytettiin mm. vaaliteemaisiin haalarimerkkeihin ja julisteisiin.  549 

Kuntapoliittinen sektori on esitellyt TYYn järjestöille ylioppilaskunnan 550 

vaaliteemoja ja tapoja kasvattaa jäsenistön äänestysaktiivisuutta, ilman että 551 

toimintaa nähtäisiin poliittisena kannan ottamisena. Esittelyt järjestettiin 552 

helmikuussa koulutuspoliittisessa ja sosiaalipoliittisessa neuvostossa sekä 553 

maaliskuussa viestintäneuvostossa. 554 

Kuntapoliittinen sektori on perinteisesti tavannut turkulaisten puolueita 555 

syksyisin. Vierailut on pyritty järjestämään valtuustoryhmien kanssa. 556 

Tiedustelut näistä tapaamisista on lähetetty kevään 2025 aikana.  557 

 558 

3.6.  Järjestöt 559 

3.6.1.  Koulutukset ja tapaamiset 560 

TYY järjestää vuoden aikana koulutuksia ja suunnittelutilaisuuksia 561 

järjestötoimijoille, jotta hallitustyö sujuisi hyvin ja yhdistyksen toiminta 562 

kehittyisi. Järjestöfoorumeita on järjestetty kaksi mukaan lukien 563 

joulukuun ns. vuoden ensimmäinen järjestöfoorumi. Perinteisten  564 
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vuosittain toistuvien koulutusten lisäksi foorumeissa on ollut myös uusia 566 

koulutuksia, kuten järjestöjen tietoturvallisuutta käsittelevä koulutus. 567 

TYYn koulutukset – Moodle-alustalta löytää aiempien kuin tämän 568 

vuoden koulutusten ja neuvostojen materiaalit. 569 

 570 

Puheenjohtajaneuvostoja järjestettiin keväällä kolme mukaan lukien 571 

joulukuun ns. vuoden ensimmäinen PJ-neuvosto. Keväällä järjesttiin 572 

myös puheenjohtajien juhlat Q-talolla. Järjestöaktiiveille järjestettiin 573 

keväällä myös järjestöristeily, joka myytiin suunnitellusti nopeasti 574 

loppuun. 575 

 576 

Järjestösektori on kerännyt palautetta järjestötoimijoilta niin yksittäisiin 577 

tapahtumiin kuin myös yleisesti TYYn toimintaan liittyen ja kehittänyt 578 

toimintaa niiden perusteella esimerkiksi toteuttamalla koulutuksia 579 

uusista aiheista ja mukauttamalla viestintää niin, että se koetaan 580 

saavutettavammaksi ja tavoittaa toimijat paremmin ja ajallaan. Varsinkin 581 

sähköpostin kautta toimitettavan järjestökirjeen takaisin ottaminen on 582 

saanut kiitosta. 583 

 584 

3.7.  Satakunta 585 

Vuoden alussa luotiin matalan kynnyksen keskusteluryhmiä Satakunnan 586 

opiskelijajärjestöjen ja TYYn toimijoiden välille tukemaan yhteydenpitoa 587 

ja vuorovaikutusta kampuskaupunkien ja TYYn välillä. Kevään aikana 588 

kartoitettiin Satakunnassa opiskelevien opiskelijoiden nykytilannetta 589 

sekä toiveita TYYn palveluista, erityisesti uusien palvelukonseptien 590 

kehittämisen näkökulmasta. 591 

Uuden Satakunnan opiskelijakoordinaattorin rooli haki keväällä vielä 592 

muotoaan. Koordinaattori työskentelee pääosin Rauman toimistotilasta 593 

käsin, mutta tehtäviä on hoidettu myös muissa kampuskaupungeissa ja  594 
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etätyönä. Kevään aikana määriteltiin työntekijän ja hallituslaisen 596 

vastuiden jakoa sekä luotiin rakenteita Satakunnan asioiden 597 

hoitamiseksi. Opiskelijakoordinaattorin asemaa eri toimijoiden välistä 598 

yhteyttä rakentavana linkkinä pyrittiin vahvistamaan. 599 

Järjestökentän yhdenvertaisuuden edistämiseksi TYYn koulutukset ja 600 

neuvostot järjestettiin hybridimuotoisina, hyödyntäen viime vuonna 601 

hankittuja ja nyt viimein käyttöön otettuja parempia äänentoistolaitteita. 602 

Käytännöksi vakiintui, että Satakunnan järjestöjen edustajille toimitetaan 603 

Zoom-linkit automaattisesti opiskelijakoordinaattorin kautta. Näin 604 

varmistettiin parempi saavutettavuus opiskelukaupungista riippumatta. 605 

TYYn Turun toimiston väki on ollut keväällä mukana Satakunnan 606 

kampuksilla mahdollisuuksien mukaan. Läsnäoloa on ollut erityisesti 607 

Raumalla esimerkiksi keväällä aloittaneiden opiskelijoiden orientaatiossa, 608 

yliopiston hyvinvointiviikolla, vapputapahtumissa, tuutorikoulutuksissa 609 

sekä opiskelijajärjestöjen tapaamisissa. Porin kampuksella yhteydenpito 610 

jäi keväällä vähäisemmäksi. 611 

 612 

3.8.  Opiskelijakulttuuri 613 

18.2. Järjestettiin TYYn ja TuKYn yhdistymisen vuosipäivä. Tapahtuma 614 

järjestettiin kauppakorkeakoulun ravintola Montussa sekä TuKYn 615 

Parkilla. Montussa tarjoiltiin kakkukahvit osallistujille. Illalla pidettiin 616 

hallitusten verkostoitumistapahtuma. 617 

 618 

30.4. Järjestettiin TYYn perinteiset wapun tapahtumat. Aaton 619 

tapahtumiin kuului Yliopistonmäen boolitus, TYYn lippukulkue, 620 

Taidemuseonmäen lakitus, Liljan patsaan lakitus. TYY osallistui Paavo 621 

Nurmen patsaan lakitukseen. TYY järjesti taas TYYlikkään lippujahdin 622 

Yliopistonmäellä. Mukana jahdissa olivat Kesärauha, Turun  623 
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kaupunginteatteri, Paavo Nurmi Games, Aurafest, Finnkino, Loud ’n live 625 

Promotions, Riippumaton Jussi, AATU. 626 

 627 

1.5. Järjestettiin TYYn wappupiknik Vartiovuoren mäellä. 628 

Tapahtumaosallistujia oli kaksinkertaisesti aiempaan vuoteen verraten. 629 

Puheen keväälle piti TYY-alumni Sini Saarinen. Kesärauhan tuoreen 630 

yhteistyön kautta kesärauhan julistuksen piti vuoden 2024 turkulainen 631 

Mustafe Muuse. Tapahtuman päätti Kesärauhan yhteistyössä Arppa. 632 

Mainostettiin #siistivappu-kampanjaa Instagramissa. Kannustettiin 633 

jäseniä pitämään huolta omista roskistaan läpi Vapun. Piknikin 634 

jätehuolto järjestettiin yhteistyönä jälleen Lounais-suomen jätehuollon 635 

kanssa, jossa huomioitiin kierrätys. Jätekierrätyspisteitä oli metalli, lasi, 636 

kartonki ja paperipakkaukset sekä bio. Tapahtuman turvallisuudesta 637 

vastasi koko Wapun ajan kulkueesta lähtien X-Sec. 638 

 639 

Tällä hetkellä suunnitteilla avajaiskarnevaalit ja vuosijuhlat. 640 

 641 

3.9.  Ympäristö 642 

3.9.1. Työryhmät ja tapaamiset 643 

TYYn ympäristösektori on osallistunut TY:n kestävän kampusarjen toiminnot 644 

työryhmään, kestävyys tutkimuksessa -työryhmään, kestävyys koulutuksessa 645 

-työryhmään, Reilun kaupan työryhmään ja Varsinais-Suomen 646 

maakunnalliseen ilmastovastuujaostoon. 647 

Järjestimme vuoden ensimmäisen ympäristöneuvoston huhtikuussa. 648 

Neuvostossa kerroimme ympäristösektorin toiminnasta ja annoimme 649 

järjestöille mahdollisuuden keskustella heitä askarruttavista asioista ja saada 650 

vertaistukea muilta ympäristövastaavilta. 651 

  652 

 653 
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 654 

3.9.2. TYYn hiilijalanjälki 655 

TYYn oma hiilijalanjälki vuodelle 2024 on laskettu tammikuussa. TYYn 656 

hiilijalanjäljestä merkittävimmän osuuden aiheuttaa energian käyttö 64%. 657 

 658 

3.9.3. Ympäristöohjelman päivittäminen 659 

Ympäristöohjelmaa uudistettiin laajasti vuonna 2025. Keväällä on aloitettu 660 

ympäristöoppaan päivitys. Oppaan kirjoittamista jatketaan syksyllä ja 661 

julkaisu tapahtuu vuoden 2025 loppuun mennessä. 662 

 663 

3.9.4. Kestävän kehityksen tapahtumat 664 

Ympäristösektori järjesti yhteistyössä Turun yliopiston kanssa 665 

kevätsiivouskirpputorin, jossa oli mukana myös Reilun kaupan työryhmä. 666 

 667 

3.10. Kehitysyhteistyö 668 

3.10.1. 0,7% 669 

0,7 haku avattiin 4.4.2025 hallituksen kokouksessa. Haku sulkeutui 14.4.2025, 670 

minkä jälkeen TYYn siivet käsittelivät hakemukset kokouksessaan. TYYn 671 

hallitus hyväksyi Siipien ehdotukset 0,7 kohteista 25.4.2025 kokouksessa. 672 

0,7-avustus päätettiin jakaa kahteen yhtä suureen osaan kahdelle eri 673 

kehitysyhteistyökohteelle. Yksi osuus lahjoitetaan Opettajat ilman rajoja -674 

verkostolle ja toinen osuus lahjoitetaan SOS Lapsikyläsäätiölle. 675 

3.10.2. Yhteistyö Huussi Ry:n kanssa 676 

Huussi ry hakeutui kevään 2024 aikana konkurssiin, jolloin myös yhteinen 677 

hanke päättyi. Keväällä 2025 on selvitetty korvaavaa kohdetta varoille, jotka 678 

oli kerätty ennen yhteistyön loppumista. Selvitystä jatketaan syksyllä.  679 

 680 

 681 
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 682 

3.11.  Viestintä  683 

Viestinnän kevät painottui vaaliviestinnän ympärille, jota toteutettiin 684 

nettisivujen, Instagramin ja kampusalueelle levitettyjen julisteiden avulla. 685 

Lisäksi viestinnässä toteutettiin kevään aikana Järjestö seikkailu -686 

kampanjaa, joka on osa TYYn toimintasuunnitelman projekteja. Lisäksi 687 

TYYssä viestittiin kampanjaluontoisesti kevään tapahtumista, kuten 688 

hyvinvointiviikosta, vapusta ja kevätsiivouspäivästä. 689 

 690 

Kevään aikana järjestettiin viestintäneuvosto 25.3.2025, jossa käsiteltäviä 691 

teemoja oli TYYn ajankohtaiskatsaus, vaaliviestintä opiskelijajärjestöissä ja 692 

saavutettava viestintä. Neuvosto sai positiivista palautetta. Keväällä 693 

päätettiin, että syksyllä pidetään vielä toinen viestintäneuvosto. 694 

Edustajiston kokouksista viestittiin säännöllisesti ja säännönmukaisella 695 

ilmeellä tuodaksemme edustajiston päätöksentekoa näkyvämmäksi. 696 

Edustajiston kokouksista viestittiin Instagramissa sekä kirjoittamalla 697 

nettisivuille uutinen kokouksen sisällöstä. 698 

Edunvalvonnan arki -Instagram reels julkaistiin säännöllisesti kuukausittain 699 

alkukeväästä ja videot tavoittivat katsojia. Keväällä viestintäsektorilla 700 

päätettiin, että konseptia lähetään kehittämään syksyksi. 701 

Loppukeväästä toteutettiin lukuvuosikalenterin kansikuvakilpailu, jonka 702 

pohjalta viestintäsektori valitsi kalenterin uuden kannen. Kalentereita 703 

painetaan vuonna 2025 3500 kappaletta. Kannen toteuttaa Pinja Niemi-704 

Nikkola ja kalenterin sisällöt kasaa viestintäasiantuntija. 705 

3.11.1. Tapahtumaviestintä ja kampanjat 706 

  707 

Tapahtumaviestintä toteutettiin yhteistyössä useamman sektorin kanssa. 708 

Viestintä toteutettiin pääosin nettisivujen, Instagramin ja sähköpostin  709 
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 710 

kautta. Myös TYYn verifioitua Jodel-käyttäjää on käytetty 711 

tapahtumaviestintään, mutta vähäisesti. 712 

Varsinkin vappuun liittyvä viestintä tavoitti katsojia hyvin. Vappuviestinnän 713 

suunnittelu aloitettiin helmi-maaliskuussa. Save the Date, booli- ja 714 

piknikkartat, turvallisuuspostaukset, aikataulut, sponsorimainokset, 715 

haalarimerkki- ja kokardimainokset, jne. Näiden lisäksi toteutettiin somessa 716 

kevyempää vappuviestintää kuten storyjä ja Instagram-reels-videoita, 717 

joiden tarkoituksena oli luoda vappuisaa tunnelmaa ja tuoda TYY 718 

lähemmäksi opiskelijoita.  719 

Hyvinvointiviikolla viestimme yhdessä Mielen päällä -toimijoiden kanssa.  720 

Viestinnässä promottiin Hyvinvointiviikon tapahtumia, kuten retkeä 721 

Kuusistoon, Turun kampuksen hyvinvointitoria ja Rauman kampuksen 722 

hyvinvointipäivää. Lisäksi otimme tapahtumista Instagram Storyja. 723 

TYYn Siipien toiminnasta tiedotettiin TYYn siipien oman Instagram-724 

käyttäjän lisäksi myös TYYn Instagramissa. 725 

Kevään aikana tiedotettiin myös TYYn yhteistyökumppaneiden 726 

järjestämistä tapahtumista, kuten Turku Craft Beer-festivaalista ja 727 

Kesärauhasta sekä muiden tahojen tapahtumista. 728 

3.11.2. Saavutettavuus ja monipuolisuus 729 

Kaikessa viestinnässä huolehdittiin siitä, että tärkeä sisältö löytyi sosiaalisen 730 

median lisäksi myös TYYn nettisivuilta saavutettavuuden takia. Kaikki TYYn 731 

viestintä toteutettiin lähtökohtaisesti kaksikielisesti (suomi ja englanti). 732 

Viestinnässä kiinnitettiin huomiota selkeyteen ja helppolukuisuuteen. 733 

 734 

 735 

 736 



TYY 2025 
Puolivuotiskertomus  

   Sivu 27/27 
 

 
     

 737 

3.12.  Vapaaehtoiset 738 

TYYn vapaaehtoisryhmän eli TYYn Siipien toiminta on jatkunut yhtenä 739 

kokonaisena ryhmänä siipiuudistuksen jäljiltä. Siivet toimivat itsenäisesti ja 740 

järjestävät omia projektejaan teemojensa ympärillä. 741 

3.12.1. Siipien oma toiminta 742 

Kevään 2025 aikana kauden 24-25 Siipien toiminta on jatkunut itsenäisesti 743 

vastaavien hallituslaisten avustuksella. Toimintaa toteutettiin keväällä 744 

Siipien toimintasuunnitelman ja vuosikellon pohjalta. Siipien tapaamisten 745 

lisäksi toteutettiin Instagramin puolella Kestäviä ystävänpäivälahjoja -, 746 

Rasisminvastainen viikko - ja Siisti Vappu -kampanjat. 747 

 748 

Tämän lisäksi Siivet olivat mukana keväällä 0,7%-haun toteuttamisessa ja 749 

päättivät vuoden 2025 0,7%-kohteiksi SOS-Lapsikylä ry:n ja Opettajat ilman 750 

rajoja -verkoston. Loppukeväästä kauden 24-25 toimijoilta kerättiin 751 

palautetta, jota on suunniteltu käytettävän toiminnan kehittämisen apuna 752 

syksyä varten. 753 

 754 

3.13. Yrityssuhteet 755 

Yrityssuhdesektori on luonut kontakteja uusien yritysten kanssa ja uusinut 756 

vanhoja sopimuksia. Kevään aikana ja sektorin ideointipäivänä on 757 

keskusteltu yrityksille tarjotun viestinnän kehittämisestä. Tällä hetkellä 758 

yritysten tarjoamien etujen etsiminen nettisivuilta on vaikeaa ja uuden 759 

opiskelijan oppaan formaatti on kehno. On keskusteltu myös, mitä TYY voi 760 

tarjota yritysyhteistyökumppaneilleen; on esimerkiksi tarkoituksenmukaista 761 

kehittää viestintää siitä, että yritys voi rekrytoida yhteistyön kautta 762 

tulevaisuuden korkeakouluosaajia. Tämä palvelisi myös ylioppilaskunnan 763 

tavoitteita. 764 


